



# WORKSHOPS 工作坊 2015

SEP 九月 / OCT 十月 / NOV 十一月 / DEC 十二月

## PureData 101

SEP 25 | 9月25日

## Raspberry Pi 102

OCT 23 | 10月23日

## 3D Printing | 3D 打印

OCT 30 | 10月30日

DEC 4 | 12月4日

## Hackathon | 駭客松

NOV 28 | 11月28日



### Learn 學習



We believe that learning and understanding our environment is one of the best human activity, one that allow each of us to build a better world.

我們相信學習, 和明白我們生活的地方, 可以幫助我們建立一個更美好的生活環境。

### Make 製造



Doing, failing; learning from mistakes and doing again. We shape together the future of our city.

嘗試, 失敗: 嘗試和從錯誤中學習, 可以塑造我們城市的未來。

### Share 分享



People are at the heart of fablabs, sharing and collaborating is in our DNA.

人們是實驗室的心臟, 分享和合作是我們的DNA。

## Minchee LAB

Minchee Lab is the first Fab Lab in Macau: a space to encourage creativity and promote collaborative inventions using digital fabrication technologies. It is opened to adults and kids, artists and designers, businesses and start-ups, anyone curious, inventive or creative!

## 勉智實驗室

勉智實驗室 是澳門首間 自造實驗室 (Fab Lab): 提供空間及數碼構築科技, 去鼓勵創作和發明, 空間開放給大人和小朋友, 藝術家和設計師, 企業和新創公司, 及任何有好奇心, 有創意的人!

REGISTER 註冊 @ [minchee.org](http://minchee.org)

Fridays 星期五 // 7pm - 10:30pm

LOCATION: TBD - more information at [minchee.org](http://minchee.org)  
LANGUAGE: English and Chinese  
REGISTRATION FEES: 150MOP - 100MOP - members  
(20 people max)

地點: 待定, 更多資訊在 [minchee.org](http://minchee.org)  
語言: 英文和廣東語  
費用: 150MOP 非會員 / 100MOP 會員  
(最多20人)